
 
 
 
 
 
 

ZAPISNIK 
 

1. delovnega sestanka, ki je bil 25. 4. 2006, ob 15.00 uri v prostorih OŠ Franceta Prešerna v 
Mariboru. 

 
 
 
Prisotni: glej listo prisotnih 
 
 
DNEVNI RED: 
 
1. Predstavitev projekta ESS "DO VIŠJE KAKOVOSTI S SAMOEVALVACIJO". 

2. Predstavitev finančnega načrta. 

3. Pregled delovnega načrta. 

4. Izobraževanje. 

5. Razno. 

 

Ad/1 - Predstavitev projekta ESS "DO VIŠJE KAKOVOSTI S SAMOEVALVACIJO". 

Ga. Bunford Selinšek je skupaj z gospo Marto Otič predstavila projekt vsem koordinatorjem in 
ravnateljem sedmih  sodelujočih šol.  
 
Ad /2 -  Predstavitev finančnega načrta.  
Udeleženci smo skupno pregledali finančni načrt za tretje in četrto četrtletje v letu 2006 ter 
dinamiko financiranja v letu 2007.  
 
Dogovorili smo se, da bi vsaka šola potrošila približno 36.000 sit za nakup literature. 
Vsi računi, ki se nanašajo na stroške projekta se priložijo zahtevkom za izplačilo v originalu. 
Zahtevek se pošlje na OŠ Franceta Prešerna v Mariboru, ki je nosilka projekta.  
 
Glede na temo projekta na določenih šolah, si le te samostojno organizirajo specifična 
izobraževanja. 
 
Ad/3 - Pregled delovnega načrta 
Dogovorili smo se, da je do 1. 7. 2006 potrebno oddati poročila dela po posameznih šolah,  saj se 
prvo delovno obdobje konča 15. 7. 2006. 
 



 
 
 
 
 
 
 
Predstavniki šol smo uskladili načrt dela. Dogovorili smo se za medsebojno sodelovanje pri 
izpolnjevanju anketnih vprašalnikov in izobraževanju. 
Dogovorili smo se, da bo naslednji delovni sestanek v Novi Gorici, v soboto 3. junija 2006 ob 9.30 
uri. 
 
 
Ad/4 - Izobraževanje. 
Prvo izobraževanje o metodologiji sestavljanja vprašalnikov bo potekalo 4. 5. 2006 na OŠ Franceta 
Prešerna v Mariboru. Vodila ga bo gospa Branka Čagran.  
 
Udeležba je obvezna za vse koordinatorje in sodelujoče člane v projektu.  
 
 
Ad/5 - Razno 
Gospod Aleš Žitnik predlaga, da bi uredil spletno stran za naš projekt in zagotovil prostor na 
brskalniku.  
Sklenili smo, da se zapisniki o sestankih pošljejo na vsako šolo.  
Sklenili smo, da se bodo vse novosti in rezultati dela objavili na spletni strani, ki bo namenjena 
projektu. 
 
 
 
 
 
Zapisnik zapisala                                                                                      Koordinatorica 
 
Lidija Gavez                                                                                             Marjeta Bunford 
                                                                                                                 Selinšek 
 
 
 
 

 
 


